
Minnesanteckningar ”eftermötet ”vid årsmötet Lövåsens samfällighet 2023 06 18 

Claes Richter, vice ordförande, startade mötet. Följande punkter lyftes: 

1. Skötsel i de olika kvarteren 

Vi har tio kvarter. Kvarterskartan finns på samfällighetens hemsida. Claes 

återkopplade i stora drag kvarterens uppgift och skötsel. Vid den gemensamma  

” fixardagen ” 27/5 städades badplatsen, hamnen och bastubadplatsen. Därutöver 

flisades stigen på Lövåsen sidan som går från vändplan vid tomt 90 genom skogen till 

väg 57 och busshållplatsen. Gamla stigen från gångstigen ner till badplatsen och till 

pumphuset är ordnad. Flis finns för att läggas ut. Förslag att vi ordnar en gemensam 

aktivitet för detta, ett datum som styrelsen föreslår.   

• Det påmindes om att varje tomtägare ansvarar för bortforsling av sly och träd 

från den egna tomten. Inom varje kvarter kan kvarteret bestämma om man 

eldar det gemensamma och det egna vid städdagarna 

• Diskussion om eldning alternativ flisning i varje kvarter togs upp. Föreningen 

har ingen flismaskin. Styrelsen har tittat på kostnader för detta och det innebär 

en rätt stor investering. Miljöfrågan lyftes kring eldning alternativt flisa. 

• Viktigt att när verktyg lånas ifrån förrådet att var och en tar ansvar för att 

skriva upp sig på listan. Om eventuella skador uppstått när verktygen lämnas 

åter meddela kvartersmästare som meddelar styrelsen.  

• Diskussion om ev. gemensam städdag för hela området hölls. Inget beslut om 

detta togs utan det kvarstår för varje kvarter att besluta om städdatum.  

2. UllaCarin Holst Hammarlund och Claes Richter från styrelsen kommer att träffa varje 

kvartersmästare och gå igenom områdena och vad som ingår i kvarterets åtagande. För 

övrigt kan det t.ex finnas behov av trädfällning.  

3. Idéer om att genomföra förbättringar i området 

• Kan vi ha några hinder på vägarna i syfte att hastigheten hålls? Förslag att 

styrelsen tar upp denna fråga och återkommer med gemensamt beslut för 

området. Viktigt att det inte finns hinder när grusning och snöröjning görs. 

Denna diskussion förs med entreprenör Per Dolk som ansvarar för underhåll av 

vägarna. Samt kontakt med Sörmland Vatten ang deras soptransporter och 

slamsugningsbilar 

• Flytbrygga / flotte att simma ut till vid bastun önskas. Den gamla som var där 

har gått sönder och tagits bort. Frågan gick vidare till styrelsen. 

• Ledstång önskas vid bastubadbryggan.  

• Stigen som går från hållplatsen Fejbol vid väg 57 till brevlådorna på Lövåsen 

sidan. Den första biten önskas flisas, frågan gick vidare till styrelsen.  

4. Skriften om att tillhöra en samfällighetsförening. 

Styrelsen har sammanställt och skickat ut till alla medlemmar en skrift om vad det 

innebär att tillhöra en samfällighet.  

• Diskussion fördes kring hur vi tar det gemensamma ansvaret vi alla har som 

delägare i en samfällighet. Frågeställning om vi kan ha rullande schema på 

våra ansvarsuppgifter togs upp. Inget beslut kring detta togs.  

• Den gemensamma ”fixardagen” som vi hade i maj detta år för bastubadplatsen, 

badplatsen och hamnen var mötet eniga om att behålla.  

 



 

5. Bryggor 

Jörgen Axland redogjorde för resultatet av den undersökning av våra bryggor som en 

extern konsultfirma utfört.  

• Diskussion fördes om vad kan vi åtgärda själva och vad behöver vi ta in extern  

hjälp för. Förslag på gemensam dag för att åtgärda det vi kan göra själva med 

bryggorna togs upp.  

• Mötet beslutade att en arbetsgrupp för bryggorna tillsätts. Arbetsgruppen går 

igenom rapporten och gör en plan för genomförande. Till första mötet kallas 

hamnkaptener och arbetsgruppen. Till arbetsgruppen anmälde sig: 

Tomt 11 Thomas Hässledahl 

Tomt 15 Ola Gudmundsson  

Tomt 26 Alexander Johannisson  

Tomt 37 Jonas Lättman 

Sammankallande till första mötet är: Jenny Johansson (tomt 20), representant 

från styrelsen. 

6. Lägesrapport kommunalt vatten och avlopp.  

Inget nytt har tillkommit i informationen om införande. Information om detta skrevs i 

tidigare informationsblad som skickats till alla medlemmar. Plan kvarstår att 

anslutning till kommunalt vatten och avlopp införs 2028 - 2030.  

 

 

Mötet avslutades av Claes Richter. 

 

Sekreterare: Ingrid Riddermark  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


